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Zapisnik 
 

7. redne seje Sveta zavoda, ki je bila 22. junija 2022 ob 18.00 v glasbeni učilnici. 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 6. redne seje (ga. predsednica) 
2. Delna predstavitev ankete o zadovoljstvu (ga. Erna Meglič) 
3. Razno 

 
PRISOTNI: ga. Ana Očko, ga. Vesna Sodnik, ga. Tea Starc, g. David Zorman, g. Marko Šifrar,  
ga. Maja Šenk Zidar, ga. Lea Krfogec, ga. Irena Petač  
OPRAVIČENO ODSOTNE: ga. Ivka Sodnik, ga. Darja Delavec, ga. Urška Furlan 
OSTALI PRISOTNI: g. Jože Povšin (ravnatelj), ga. Petra Lesjak (pomočnica ravnatelja za šolo), 
ga. Suzana Delavec (pomočnica ravnatelja za vrtec), g. Vojko Šiler (računovodja), ga. Erna 
Meglič (svetovalna delavka), ga. Martina Gašperlin (zapisnikarica) 
 
 
Ga. predsednica je ugotovila, da je prisotno zadostno število članov in da so sklepčni. Nato je 
pozdravila prisotne in se najprej zahvalila gospe Petri Lesjak, pomočnici ravnatelja za šolo, ki 
odhaja z naše šole, in predstavila dnevni red 7. redne seje. 
 
Z dnevnim redom se je strinjalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 

 
 

1. Potrditev zapisnika 6. redne seje  
 
Na zapisnik člani Sveta zavoda niso imeli pripomb. 
 

SKLEP 2021-2025/7RS/1 
Člani Sveta zavoda so potrdili zapisnik 6. redne seje Sveta zavoda. 

 
Za sklep je glasovalo vseh 8 prisotnih članov Sveta zavoda. 
 
 

2. Delna predstavitev ankete o zadovoljstvu s šolo 
 
Ga. Erna Meglič, socialna delavka, je predstavila rezultate ankete o zadovoljstvu s šolo. 
Razložila je, da se anketa izvaja na tri leta, rešujejo pa jo učenci od 7. do 9. razreda (v šoli, v 
računalniški učilnici), starši in učitelji.  
Rezultati preteklih anket so objavljeni na spletni strani šole (Šola, zavihek Vzgojni načrt).  



Za šolsko leto 2019/20 je bila izvedena anketa o šolanju na daljavo. 
Tokratno anketo  je izpolnilo 142 staršev od 455-ih (31 %). Staršem, ki se niso odzvali, je  
poslala opomnik.  
Člani Sveta zavoda so se dogovorili, da opomnik pošljejo staršem tudi predstavniki staršev v 
Svetu zavoda. 
Socialna delavka je še pojasnila, da po opravljeni analizi z rezultati ankete seznani učence, 
starše, vodstvo šole in učitelje. 
  
 

3. Razno 
 
G. Vojko Šiler, računovodja zunanjega računovodskega servisa, je razložil, da se ugotovljene 
izgube iz preteklih let sanirajo. MIZŠ je 10. junija 2022 v ta namen nakazalo 17.510 €. 
Opravljena je bila tudi revizija, ki je priporočila, da se kontrola in nadzor izvajata bolj precizno, 
da se upoštevajo normativi in uskladijo cene vrtca (nova cena se bo oblikovala na osnovi 
potrjenih oddelkov). 
G. David Zorman je povedal, da starši zaupajo šoli. 
Ga. Tea Starc je pohvalila prizadevanja g. ravnatelja, g. Vojka Šilerja in zaposlenih v 
računovodstvu glede reševanja izgube iz preteklih let. 
 
G. ravnatelj je povedal, da bo v glasbeni učilnici potekala razdelilna linija za kosila. V del 
zdajšnje razdelilne kuhinje se bo selila zobna ambulanta, zraven pa bo majhna učilnica. 
Učilnice za 4. in 5. razred bodo na nadomestnih lokacijah (župnišče, občina). 
Člane Sveta zavoda je g. ravnatelj tudi obvestil, da bodo v jeseni po vsej verjetnosti po trije 
oddelki v 6., 7. in 8. razredu. 
Za ure športa bo postavljen balon (na košarkarskem igrišču). 
 
Ga. Maja Šenk Zidar je predstavila Pravila šolske prehrane. Pojasnila je, da morajo starši na 
začetku šolskega leta napovedati tudi občasno prijavo na kosilo – na to naj jih opozorijo 
razredniki na 1. roditeljskem sestanku. 
Povedala je tudi, da se s 27. junijem 2022 ukinjajo ključki za evidentiranje kosil (niso olajšali 
dela računovodstvu). 
O popravkih Pravilnika o šolski prehrani bodo člani Sveta zavoda glasovali na korespondenčni 
seji (ga. Maja Šenk Zidar bo popravila Pravila šolskega prehrane in jih poslala članom). 
 
Ga. predsednica se je zahvalila gospe Tei Starc za sodelovanje, saj se ji izteka mandat v Svetu 
zavoda s strani predstavnikov vrtca.  
Ga. Tea Starc je pohvalila sodelovanje med starši in vrtcem. 
 
Seja Sveta zavoda je bila zaključena ob 19.15. 
 
 
 
zapisnikarica:                                                                                                   predsednica Sveta zavoda: 
Martina Gašperlin                                                                                                                    Ana Očko 
_______________                                                                                      ______________________  


